
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   1/2023  

Datum konání:   15. 2. 2023  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer 

Přítomni:   Bc. Jiří Šebek, Roman Říha, Mgr. Klára Hlaváčková, Matěj Čipera,  

Jaromír Hukal, Svatopluk Malina 

Nepřítomni:  Dominik Urich 

Hosté:   Bc. Jaroslav Kočí, Antonín Barák – Trenéři ve škole 

  

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 15.2.2023 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 635. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

Body jednání: 

➔ Projekt „TRENÉŘI VE ŠKOLE“ 

Zakladatel spolku „Trenéři ve škole“ Antonín Barák představil svůj projekt.  

Jedná se o program, kdy kvalifikovaní a školení trenéři sportů po celý rok pomáhají učitelům základních 

škol v hodinách tělocviku na 1. stupni, rozhýbat všechny děti, a především ty méně pohybově aktivní. 

P. Barák konstatoval, že 35% dětí ve věku od 7 do 17 let, nesportuje. V této chvíli je zapojeno 90 škol. 

Cílem je zpestřit hodiny tělocviku a inspirovat paní učitelky.  

Otázky, které vyšly z jednání: 

Jak se program financuje? Je zde 40 – 50% podpora od MHMP, zbylou část financuje MČ. Kdy MČ obdrží 

finance od MHMP? 

Kdo podepisuje smlouvu? 

Kdo osloví trenéry spolků? MČ společně s „Trenéry ve škole“. Dále také členové komise, pokud ví o 

někom ve svém okolí. 

Ve které třídě se začíná? V 1. třídách ZŠ, v Horních Počernicích je to celkem 7 tříd. 

Komise projekt kvituje a doporučuje setkání s řediteli – zajistní radní pro sport J.Kočí. 

 

➔ Individuální dotace z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 2023. Komise projednala  

4 žádosti a navrhla schválení dotací. 

 

1. SPORTŠKOLA, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 15 000 Kč. 

 



2. Kickbox klub, z.s. – celoroční činnost 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 220 000 Kč. 

3. Kickbox klub, z.s. – Novoroční pohár 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 20 000 Kč. 

4. SC Xaverov Horní Počernice, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 750 000 Kč. 

➔ Různé 

Informace – proběhne údržba umělého trávníku ve sportovním areálu FZŠ Chodovická 

 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.15 hod. jednání komise ukončil. Pozvánka  

s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

Mgr. Jiří Ammer, předseda komise  


